
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

10 MARS 2016 

SIDA 6 

 

 
 

 

 

Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 3  Åtgärda träd vid Skarpnäcks koloniområde – svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på ett 

medborgarförslag om att åtgärda träd vid Skarpnäcks koloniområde. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslås ett antal åtgärder på träd som står invid Skarpnäcks 

koloniförening. Träden står på parkmark som tillhör Farsta stadsdelsområde, medan 

koloniföreningen är en del av Skarpnäcks stadsdelsområde. Några träd har grenar som 

hänger in över lotter och enligt skribenten finns päronträd med päronrost som kan sprida 

sjukdomen vidare in på koloniområdet.   

 

För några år sedan beskar förvaltningen grenar som hängde in över lotter och de sjuka 

päronträden togs ner under hösten 2015. Förvaltningen planerar inga ytterligare åtgärder 

kring Skarpnäcks koloniområde.    

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-02-11. 

Dnr 1.2.4-706/2015 

 

Förslag till beslut 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) yrkade att nämnden skulle bordlägga ärendet. 

 

Ordföranden Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle behandla ärendet idag. 

 

Ordföranden Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden behandlade först frågan om bordläggning och fann att ärendet skulle 

behandlas idag. Nämnden beslutade därefter i sakfrågan enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) anmälde 

ett särskilt uttalande. 

 

Reservation och ersättaryttrande  

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) / Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) 

 

Till förmån för vårt förslag att nämnden skulle bordlägga ärendet. 

 

Inför nämndsammanträdet har det framkommit att förvaltningen olyckligtvis brustit i de 

gällande rutinerna när det gäller att hålla förslagsställaren informerad om när ärendet ska 

avgöras. Detta har lett till att förslagsställaren, som hade planerat att under öppet forum 

kunna redovisa sin syn på saken, genom att alltför sent ha blivit underrättad om ärendets 
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gång inte nu kan medverka. Genom att bordlägga ärendet till nästa sammanträde ges 

förslagsställaren möjlighet att närvara och framföra sina synpunkter. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Vi rekommenderar förvaltningen att kontakta förslagsställarna för att klara ut återstående 

frågor. 

 

 

  


